
DVAJSET NAŠEGA GLASBILA
PAVLA

HRABRIČ
Že nekako pred desetimi

leti sem začela sodelovati pri
Naši skupnosti. Zbirala sem
prispevke. jih pretipkavala in
vodila blagajniške posle. To
seni opravljala vse do marca
leta 1975, ko je vsa ta dela
prevzela Danica Delibegovič.
Seveda sem to opravljiila v
sklopu svojega rednega dela
na OK SZDL. Sicer sem za to
dobila občasne nagrade, brez
veselja pa seveda ne bi šlo in
reči moram, da sem to res de-
lala z veseljem. Časopis je iz
leta v leto postajal vse bolj
naš. Občani so ga vedno ra-

je brali in mi smo tudi zato
raje delali. Se sedaj, če je sila,
rada priskočim na pomoč.

• LJUDMILA
STRLEKAR

Pri OK SZDL sem začel;i
delati leta 1964 in med dru-
gim sem opravljala tudi razna
dela za glasila OK SZDL, ki
se je takrat še imenovalo
Moščanskii skupnost.

Sprva setn delala le fi-
nančna opravila, nekaj let
nato pa poleg njih tudi admi-
nistrativna. Tako mi je bila
poznana vsaka vrstica, ki je
bila objavljena v glasilu.
Dosti je bilo opravkov tudi z
naročniki, ki so prispevali
svoj drobni delež k naročnini,
pa tudi z odpremo, saj smo
vrsto let tudi to opravljali kar
sami.

Enkrat mesečno smo lepili
naslove in znamke, največ-
krat kar vsi, ki smo bili zapo-
sleni pri občinski konferenci.
Da so občani radi prebirali
glasilo, je bilo očitno, saj so
takoj urgirali, če se je kje »za-
taknilo«.

V zadnjih letih se je tnarsi-
kaj spremenilo. Naj bo to pri
mojili delovnih nalogah kot
pri nalogah urcdništva. Ob
obsežnejših nalogah uredniš-

tva sedaj skrbim le še za fi-
nančno poslovanje glasila.
Delo ni več tako pestro, je pa
mnogo zahtevnejše kot pred
leti, saj vodim finančno
službo za šest organizacij v
občini.

Ohema delovsiuia tovariii-
cama lepa hvala ne le z» zapisaae
vrstice, marveč predvsem tudi za
vsa premnoga, premalokrat za-
pažena opravila, brez katerih
Naša skupnost najbrž ne bi tako
redno iz meseca v mesec pribajala
našim bralcem na domovc i» v
delovne organizarije.
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